
 
 

Bestyrelsesmøde  : Mandag den 15.01.24 Kl. 19:30 
 

Mødested : Stærevej 24 (GF) 

Deltagende medlemmer : Kim (KB), Grethe (GF), Nels (NC), Claus (CS), Jan (JG), 

Frank (FP) 

Afbud : Hans (HKK) 
 

Referat /  : 15.01.24 GF 

 

Pkt. 1: Dagsorden til den 15.01.24 fra sidste møde Bemærkninger, uafklarede punkter.  

* Intet at referere.  
 

Pkt. 2: 
* 

Post siden sidste møde GF’s mail samt direkte til enkelte medlemmer. 

Gennemgået og besvaret, hvor relevant. 

 
KB 

 

Pkt. 3: Økonomi 
Gennemgang af udeståender med medlemmer: Der udestår nu som følge af udsendte 
kontingentopkrævninger til forfald 1. marts 2023 kontingentbetalinger på i alt 2.000 kr. (1 
medlem), som er sendt til advokat. Regnskab gennemgået. Vi afventer de sidste regninger vedr. 
2023 før det kan sendes til revisor. 

 

* GF 

 

Pkt. 4: Henvendelser til/fra GF’s medlemmer  
* Diverse henvendelser fra medlemmer er blevet behandlet og besvaret.  

 

Pkt. 5: Fri-, fællesarealer  
* Der er væltet et par træer ved åren – bestyrelsen sørger for at det bliver beskåret/ryddet op. NC+KB 

 

Pkt. 6: Vejarealer  
* 1. Rabatter langs Blodhøjvej: 

Der arbejdes på at grave af rabatter langs Blodhøjvej. Der er blevet afsat skellinje mod 

Agnetevej. Sagen er overgået til Roskilde Kommune og nu afklaret, at arbejdet først forventes 

udført 2. halvdel af 2023. Vi afventer p.t. at Roskilde Kommune får en aftale med beboerne på 

nordsiden af Blodhøjvej om indrykning af hæk. Kommunen har nu svaret og bestyrelsen vil 

fortsatte dialogen med dem. Bestyrelsen har afholdt møde med Roskilde Kommune. Roskilde 

Kommune tager kontakt til de grundejere der overskrider skel, således at det kan blive bragt i 

orden. Bestyrelsen afventer tilbagemelding i løbet af foråret 2024.  

2. LER 2.0 (ledningsregistrering): 

Bestyrelsen havde tirsdag den 7/2-23 møde med Hartvig Consult ang. LER 2.0 

(ledningsregistrering). Sagen pågår fortsat. Vi afventer Hartvig Consult primo 2024. 

3. Unaturlig hård nedslidning af asfalt på Blodhøjvej: 

Problemstillingen angående unaturlig hård nedslidning af asfalt på Blodhøjvej qua spærring ved 

Råmosevej vil blive forelagt Roskilde Kommune med anmodning om at genopretning sker for 

Roskilde Kommunes regning, som en del af den samlede trafikplan for området. Kommunen har 

sendt notat, som bestyrelsen har besvaret. Vi afventer Roskilde Kommunes tilbagemelding. 

4. Der udestår etablering af rumlefelter. Det vil blive igangsat så snart vejret tillader det.  

5. Roskilde Kommune har udarbejdet et oplæg til nye fælles hastighedsgrænser som bestyrelsen 

bakker op om. Vi afventer tilbagemelding fra de øvrige grundejerforeninger. 

NC 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

KB 

 

Pkt. 7: Vintertjeneste  
* Der bliver saltet og ryddet sne efter behov. NC 

 

Pkt. 8: Strandudvalg  
* Intet at referere. FP 

 

Pkt. 9: Kontakt til/fra offentlige myndigheder  
* Intet at referere. KB+FP 

 

Pkt. 10: Evt. arrangementer og udvalg  
* Intet at referere.  

 

Pkt. 11: Hjemmeside  
* Intet at referere. KB+CS 

 

Pkt. 12: 
* 

Evt. 
Det interne arbejdsdokument med udestående opgaver er opdateret. 

 
BEST. 

 

Pkt. 13: Næste møder  
* Mandag den 11. marts kl. 19.30 hos Frank og mandag den 22. april 2024 kl. 19:30 hos Kim. 

Generalforsamling afholdes tirsdag den 28. maj 2024 kl. 18 til spisning – mødet starter kl. 19.  

 

  



 
 

 

 

 

Senest 1 uge efter afholdelse af møde fremsendes referat til GF’s hjemmeside. 

   

   
Kim Boddum  Nels Cortsen 

 

   
Frank Pedersen  Grethe Fuglsang 

 

   
Claus Sørensen  Jan Gøhre 

 

  
Hans Kristensen  

 

 

  
Dato  

 

 


